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Referat for bestyrelsesmøde i Havneforeningen onsdag d. 16/03 - 2022 kl. 18.30. 
Mødet afholdtes i sejlerstuen 
 
Deltagere: 
Ruddi Kruse Mortensen,  
Lars Bennedsgaard Andersen, 
Mogens Holm  
Per Nissen,  
Rasmus Folsø 
Lennart Olsson (Havnefoged) 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt uden bemærkninger  
    
2. Sidste nyt fra:  
2.1 Formanden (RM) 
Ikke noget vi ikke kommer ind på under andre punkter. 
   
2.2 Havnefogeden, status gæstesejlere samt projekter den kommende periode (LO) 
Ikke så meget nyt vedr. gæstesejlere pga årstiden.  
 
Renden er blevet uddybet og målt op. Venter på besked om at uddybningen er tilstrækkelig. 
 
Stensætning under promenadebro har været væsentligt beskadiget. Er nu udbedret og forventet 
levetid er 30 år. 
 
Netpælene ved indsejlingen har taget skade af is. Der skal rammes nye pæle. 
 
 
2.3 S/I (RM) 
Der har været drøftet om el til el-biler og hybridbiler, og det arbejdes der videre med. 
 
Husejerforeningen har udpeget nye medlemmer til S/I bestyrelsen. 
 
Gæstelejen er blevet drøftet, og det er besluttet at hæve den til 140 kr/døgn for både og 
autocampere. Frihavnspladser hæves til 45 kr/døgn. 
 
El er sat til 30 kr per døgn for almindelige gæster, og 25 kr per døgn for frihavnsplads. Nye priser 
er gældende fra ¼. 
 
Der kommer et nyt skilt ude ved rundkørslen: ”Velkommen til Nibe Havn”. 
 
Arbejde med driftsbygning flytter over i S/I. Rød stålhal på 25 x 10 m diskuteres. 
 
  
2.4 Nibe Sejlklub 
Intet nyt. 
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3. Økonomi:   
3.1 Status på kontingent, herunder restancer (LA) 
Alle har betalt og der er ingen restancer. 
 
3.2 Salg af pladser (LO) 
Ingen solgte pladser og ingen udlejede pladser siden sidst. 
  
3.3 Regnskab 2021 + budget 2022 (LA) 
Revisorerne er kommet med et par anmærkninger til regnskab 2021. Reparation af mastekran var 
posteret forkert, og en regning var betalt 2 gange. Begge fejl er nu blevet rettet. 
 
Budget 2022 er godkendt. 
   
   
4. Status på opgaver/projekter:   
   
4.3 Moleforsøg herunder permanent moleløsning (RM, LO) 
Aalborg kommune bliver kontaktet igen, og der bliver presset på for en klar plan. 
 
4.6 Stativer og vogn (PN) 
Der har været arbejdet på sagen og der er dialog med LP Yacht. Der kan ikke laves en 
udgiftsneutral løsning. Der udarbejdes et forslag som viser hvad løsning med mobile stativer og 
tilhørende vogn vil koste for den enkelte bruger. 
 
4.7 Fugle på bådene (LO) 
Intet nyt. 
   
4.18 Ændring af bestemmelserne vedr. pladsprioriteter (dybde), stikbroer og differentieret 
kontingentstruktur (RM, LA, MH) 
 
Efter grundige overvejelser er man nået frem til et forslag som udgøres af: 

1. Grundbeløb: 3950 for 2,5 m bed plads. 
2. Størrelsesbeløb: 200 kr per 0,5 m bredde pladsen har udover de 2,5 m.. 
3. Stikbroer: Hvis man ligger ved stikbro lægges 500 kr oveni det ovenfor fastsatte kontingent. 

 
Alternativt skal kontingentet hæves til 4500 kr. 
 
4.19 Uddybning af havnen i fremtiden sammen med renden (RM, LO) 
Intet nyt. 
 
4.25 Fremtidige projekter, ”prioriteringskatalog” (LO) 
Intet nyt. 
 
4.30 Ramslag (LO) 
Ramslaget forsvinder denne uge. 
 
4.33 Elforbrug på broerne, herunder overlast og fejlstrøm (RKM, LO) 
Intet nyt. 
 
4.34 Luft til ”luftgardin” (østlige vinde)/frostsikring af netpæle (LO, RKM) 
Intet nyt. 
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4.35 Overdækning på vinterplads, retningslinjer (MH, LA, RM) 
Intet nyt. 
 
4.36 Nye redningsstiger (LO) 
Intet nyt. 
 
4.39 Overetbåker (LO) 
Intet nyt. 
 
4.40 Trafiksikring på havn og grusplads samt fremtidig layout for havnen anno 2021 (PN, SI, NS, 
Kommune, erhverv) 
Der skal snart indkaldes til et fællesmøde. 
 
4.42 Aftaledokument foreninger imellem/myndigheder (RKM, LA) 
Intet nyt. 
 
4.44 Vinteropbevaring i bassin, havneregistrering/forsikring (LA, LO) 
Intet nyt. 
 
4.46 Etablering af spuleslange ved slæbestedet. (LO) 
Det er lavet. 

 
   
5. Eventuelt.   
Kalender 2022,  
Der rundsendes en opdateret kalender over møder i havneforeningen i 2022. 
 
GF 2022 
Der er på nuværende tidspunkt ikke modtaget nye forslag til Generalforsamlingen. 
  
 
 
Med venlig hilsen, 
Rasmus Folsø 
 
Sekretær i Havneforeningen 


